
Susitikimo su gyventojais dėl gatvių modernizacijos 
kūrybinių dirbtuvių apibendrinimas 

Aptarinėjama tema: Naujosios Vilnios gatvių modernizacija 

Susitikimo laikas ir vieta: 2025 01 13,18:00-20:00 val., Naujosios Vilnios kultūros centras, Gerovės 
g. 1, Vilnius, 11201. 

Susitikimo rezultatas: susitikimo metu gyventojai pritarė, kad pokyčių nagrinėjamose gatvėse reikia. 

Susitikime dalyvavo šie specialistai:  

- Vilniaus miesto savivaldybės infrastruktūros grupės vyriausioji specialistė Irena Čepukoitė. 
- SĮ Susisiekimo paslaugos, judumo transformacijos vadovas Jonas Damidavičius 
- SĮ Susisiekimo paslaugos, judumo ekspertas Edgaras Stankevičius 
- SĮ Susisiekimo paslaugos, judumo ekspertė Indrė Ivanauskaitė 
- UAB Smart Continent LT, partneris Aurelijus Jaruševičius 
- UAB Smart Continent LT, projektų vadovas Jevgenij Siniov 

Susitikime dalyvavo gyventojų: 14 

Susitikimo eiga:  

1. SĮ Susisiekimo paslaugos atstovas Edgaras Stankevičius susitikimo pradžioje pristatė gatvių 
modernizacijos projektą.  

2. Smart Continent LT, UAB atstovas Aurelijus Jaruševičius pristatė Naujosios Vilnios gatvių 
modernizacijos esamos situacijos analizę ir vykdomos apklausos rezultatus. 

3. Po pristatymo, dirbtuvių dalyviai suskirstyti į darbo grupes, kur dalyvių buvo prašoma 
identifikuoti kylančias problemas bei pateikti pasiūlymus modernizuojamoms gatvėms. 

Gyventojų identifikuotos problemos ir pasiūlymai: 

Pristatymo metu vienas iš dalyvių atkreipė dėmesį, kad Darželio g. labai trūksta parkavimo vietų. 

Pristatant Gerovės gatvę, kilo klausimas, ar nebūtų galima jos praplatinti, taip sumažinant eismo 
intensyvumą ir mažinant tranzito srautą per kitas, mažesnes gatves. Tačiau kai kurie gyventojai teigė, 
kad Gerovės g. nėra pagrindinė problema, nes ji neseniai buvo atnaujinta ir šiek tiek praplatinta. Kita 
vertus, kitas diskusijos dalyvis išsakė nuomonę, kad reikėtų išanalizuoti parkavimo vietų ir gyventojų 
skaičiaus santykį Gerovės g., nes, jo teigimu, šiuo metu čia yra daugiau parkavimo vietų nei 
gyventojams reikia, o automobilius stato pašaliniai asmenys. 

Gyventojai akcentavo būtinybę plėsti pėsčiųjų ir dviračių infrastruktūrą (I prioritetas); panaikinti 
tranzitinį eismą vidinėse gatvėse (II prioritetas); nemažinti bendro automobilių stovėjimo vietų 
skaičiaus, nors jų pasiskirstymas gali būti koreguojamas(III prioritetas). 

Gyventojai taip pat pritarė bent eksperimento forma išbandyti vidinių gatvių eismo organizavimo 
pakeitimus, pavyzdžiui, įvesti vienkryptį eismą. 

Gyventojai problemines vietas ir siūlymus pateikė darbo grupių metu, atvaizduodami juos 
žemėlapiuose. Visi iškelti klausimai ir pasiūlymai bus svarstomi rengiant koncepciją. 
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